
Saksprotokoll i Utval for kultur, idrett og regional utvikling - 19.03.2019  
 
Gunnar Bakke (FRP) meiner det er særs problematisk at fylkeskommunens nettverk er for dårlig. Det 
hindrar medlemmane av utvalet i å jobbe saman i eksempelvis gruppemøta. Bakke meiner det er på grensa 
til uforsvarleg bruk av demokratiet og at møte burde vore avlyst i slike tilfelle. Utvalet slutta seg til denne 
merknaden.   
 
Utviklingssjef for kultur- og idrettsavdelinga, Ronny Skaar, gjorde framlegg om å trekke RS 12/19. Utval for 
kultur, idrett og regional utvikling slutta seg til dette.  
 
Innkalling og saksliste vart godkjent med desse merknadane.  
 


